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Till  

Fastighetsnämnden 2011-06-14 

Motion av Thomas Rudin och Maria Östberg 

Svanelind (båda S) om inrättande av ”offentliga 

ateljéer”, ytor för gatukonst. Svar på remiss  

 

Förslag till beslut 
 

1. Fastighetsnämnden godkänner och åberopar detta tjänsteutlåtande som svar på 

remissen. 

 

 

Ingrid Gyllfors 

tf. Förvaltningschef 

 

 Gunnar Kempe  

  

Utlåtande 
Bakgrund 

Fastighetsnämnden har erhållit en remiss från kommunstyrelsen att besvara senast den 15 

augusti 2011.  

 

I motion från Tomas Rudin och Maria Österberg Svanelind (båda S), från den 14 mars 

2011, föreslås att:  

 

1. Att inrätta offentliga ateljéer i lämpliga miljöer för fri konst. 

2. Att dessa miljöer iordningsställs så att de blir lämpliga för sitt ändamål t ex 

genom bra belysning och vitkalkning. 

3. Att undersöka om Tegelbackens viadukts system kunde iordningsställas för 

gatukonst. 

4. Att Kungsträdgårdens används några dagar per år som fri scen för gatans 

konstnärer. 

5. Att staden bjuder in till dialog mellan konstnärer, stadens planerare i syfte att 

skapa fler ytor för fritt lagligt skapande i den offentliga miljön. 
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6. Att stadens satsning på offentliga ateljéer finansieras genom en avgift som tas ut 

av gatureklamföretagen. 

 

Kontorets synpunkter 

Motionen avser till största del ett område som fastighetsnämnden inte har ansvar för, 

d.v.s. gatumarkens nyttjande samt del av torg som inte är avsatt för torghandeln. 

Tillståndsmyndighet är polisen med trafikkontoret som remissinstans i vissa ärenden.  

 

Kontoret anser att ett levande gatuliv är positivt för staden och att gatukonst kan vara ett 

trevligt inslag under förutsättning att dessa inte blockerar entréer, hindrar tillgängligheten 

för rörelsehindrade eller försvårar framkomligheten för räddningstjänsten. Kontoret har 

dock ingen erfarenhet av hur nuvarande regelverk fungerar och har därför inga egna 

synpunkter på förslagen i skrivelsen. 

 

Kontoret har däremot ett uppdrag att tillsammans med trafikkontoret finna ytor för 

marknadsplatser. I samband med detta skulle flera av motionens förslag kunna ses. 

Framför allt avser kontoret att kunna behandla förslagen i punkterna 1, 2, 3 och 5 i detta 

arbete. De platser som undersöks enligt beslut i fastighetsnämnden 24 augusti 2010 (Dnr 

1.6-183/2010 Fler gatumarknader ger en mer levande stad. Svar på skrivelse från 

Kristina Alvendal m.fl.(M), Per Altenberg (FP) och Lars Wyke (KD)) är Järnvägsparken, 

Kulturhuset, Blaiseholmstorg, Mariatorget, Södermalmsallén och Åsö Vuxengymnasium. 

I beslutet ingick även att tillsammans med trafikkontoret föreslå taxesättning för 

gatumarknader. Under hösten planeras en lägesrapport till nämnden angående detta. 

Fastighetsnämnden har även ett flertal fastigheter med ateljéer. Att utveckla ateljéerna 

inom dessa fastigheter eller finna nya platser för denna verksamhet är något som ligger 

inom nämndens ansvar. Delar av de punkter som motionärerna tagit upp kan även knytas 

till detta arbete. Punkten 4 och 6 handläggs av trafikkontoret. 

 

 

Slut 


